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Dzisiaj w Trigorii odbyła się konferencja prasowa dotycząca jutrzejszego

meczu Roma - Milan. Rudi Garcia odpowiadał, dociekliwym dziennikarzom,

m.in. na pytania odnośnie poruszonego ostatnio tematu "Konkurencyjnej

drużyny".

 

Obawiasz się braku koncentracji?

- Powiedziałem to po meczu we Florencji: sezon się jeszcze nie skończył. Jutro

musimy wygrać i zobaczyć co zrobi Juve. Ujrzymy mecz górnej półki z

utalentowanymi zawodnikami. Milan próbuje dostać się do Europy, my chcemy

zachować nasze nadzieje.

 

Powiedziałeś, że chcesz konkurencyjnej drużyny...

- W przyszłym sezonie będzie ciężko, ponieważ będziemy grać co trzy dni aż do

Grudnia, z nadzieją, że na wiosnę będzie tak samo. Zawodnicy również chcą byśmy

byli konkurencyjni w Serie A i Lidze Mistrzów, chcemy awansu z fazy grupowej.

 

Co z letnim okienkiem transferowym?

- Porozmawiam o przyszłości z Sabatinim, później z Pallottą. Nie ma teraz

pośpiechu. Jesteśmy skupieni na Milanie.

 

AC Milan?

- Rossoneri zaszli w Lidze Mistrzów najdalej ze wszystkich we Włoszech, wygrali pięć

razy z rzędu. Będzie ciężko. Będziemy mieli z nami 50 tysięcy kibiców. Musimy

zagrać z entuzjazmem i pokazać atrakcyjną, ofensywną piłkę.

 

Co z zakupami na następny rok?

- Klub chce, by Roma była w przyszłym roku konkurencyjna. Tak samo jak

zawodnicy i ja. Musimy rozważnie przemyśleć zakupy, ponieważ będziemy grać co

trzy dni, a to oznacza więcej kontuzji. Klub nie korzysta od razu w 100% ze swoich

transferów, bo piłkarze mogą potrzebować czasu na zadomowienie się. Jestem

jednak przekonany, że Roma i ja będziemy mieć kolejny sezon z sukcesami.
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Zostaniesz w Romie?

- Jestem ambitny i myślę, że Roma też. Mamy rekordowy sezon, teraz chcemy go

dobrze zakończyć. Potem będzie trochę czasu na dyskusje o przyszłości z

prezydentem, który odpowiada za stronę finansową. Klub jest ponad trenerami i

zawodnikami, bo ci przychodzą i odchodzą, Roma pozostaje zawsze. Jesteśmy

dumni z pracy dla Romy i zrobimy wszystko co w naszej mocy, by zaprowadzić ją

wyżej, nawet na sam szczyt Europejskich klubów.

 

Co myślisz o trenerze Juventusu, Antonio Conte?

- Wygrał dwa tytuły z rzędu i ma szansę na trzeci. To oznacza, że jest dobrym

trenerem.

 

Scudetto?

- Naszym pierwszym celem było uszczęśliwienie kibiców, czego już dokonaliśmy.

Teraz zobaczymy kto skończy jako pierwszy.

 

Jak myślisz, że Sassuolo zagra przeciwko Juventusowi?

- Sassuolo będzie walczyć o utrzymanie i spodziewam się, że dadzą z siebie 100%.

Mam nadzieję, że wyjdą swoim najlepszym składem.

 

Spotkanie Roma - Milan będzie transmitowane przez polską telewizję.

Obejrzymy je na kanale Canal+ Family. Początek transmisji o 20:40.
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